
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLENARI DE L’AJUNTAMENT CELEBRADA EL 31-01-2017.- 
 

A Lloseta (Balears), a trenta-un de gener del dos mil disset, essent les vint-i-una hores, es reuneixen a la Sala 
de sessions de l’Ajuntament els següents regidors: 
 
Grup PSOE.- 
José Maria Muñoz Pérez 
Antonia Massanet Fernández. 
Francesc Miquel Abolafio Moyá. 
Antoni Martí Femenías Ramón. 
 
GRUP El PI.- 
Tolo Moya Ferragut 
 
GRUP PARTIT POPULAR.-  
Francisca Ramis Pons. 
Joan Abrines Ramis. 
 
GRUP MÉS PER LLOSETA.- 
Joan Servera Coll. 
Angelina Pérez Sánchez. 
 
GRUP SI.-  
Josefa González Jiménez. 
José Miguel Montiel Ruiz. 
 
REGIDORES NO ABSCRITES.- 
Francisca Campins Fernández. 
Margalida Villalonga Reinoso 
 
presidits pel Sr. José Maria Muñoz Pérez, i assistits pel Secretari de la Corporació Josep Alonso Aguiló, a l'objecte de 
celebrar, en primera convocatòria, sessió extraordinària del Ple de la Corporació d'acord amb el següent ordre del dia: 
 
1.- APROVACIÓ ACTA SESSIO DIA 15-12-2016.- 
 
2.- INFORMACIÓ AL PLENARI 
2.1.- DONAR COMPTE DEL DECRET 1/2017 DATA 01-01-2017.- 
2.2- DONAR COMPTE DE L’ESCRIT DE RENUNCIA DE FRANCISCA CAMPINS FERNÁNDEZ, COM MEMBRE INTEGRANT 
DEL GRUP MUNICIPAL EL PI.- 
2.3- DONAR COMPTE DE L’ESCRIT DE RENUNCIA DE MARGALIDA VILLALONGA REINOSO, COM MEMBRE INTEGRANT 
DEL GRUP MUNICIPAL EL PI.- 
2.4.-DONAR COMPTE DE LA CONTESTACIÒ PER ESCRIT A LES PREGUNTES FORMULADES PER ELS DIFERENTS GRUPS 
POLÍTICS A LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL PASSAT 28-11-2016.- 
 
3.- PROPOSTA D’APROVACIÓ CONVENI CONSELLERIA MEDI AMBIENT-EMAYA I AJTO.DE LLOSETA, PER EL 
SUBMINISTRE D’AIGUA EN ALTA LLOSETA.- 
 
4.- PROPOSTA D’ADHESIÓ AL PACTE SOCIAL CONTRA LES VIOLÈNCIES MASCLISTES.- 
 
5.- MOCIÓ DEL GRUP SI PER LA DOTACIÓ DE LOCALS DE LA CORPORACIÓ ALS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
REPRESENTATS A L’AJUNTAMENT DE LLOSETA.- 
 

6.- CONTROL I FISCALITZACIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN MUNICIPAL.- 

PRECS I PREGUNTES.- 

***** 

 



1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR DIA 15-12-2016.- 

 

A instància de la portaveu del PP, Francisca Ramis Pons, s’introdueix a l’acta de la sessió anterior les següents adicions:  

Es fa constar a l’acta les preguntes formulades per el grup Mes i Si al plenari anterior i que no foren contestades al 
plenari i si varen ser contestades per escrit posteriorment.- 
 
Més per Lloseta, demanava sobre el 8.000 € de la rehabilitació del Centre de Serveis Socials, i el Sr. Abolafio 
contesta que es la redacció d’un projecte. 
 
Sobre les màquines de gimnàstica de la piscina coberta- 12.000 €.- el Sr. Abolafio i Antoni Marti contesta que es 
corresponia a la reparació de sis màquines. 
En quan a les persianes, si la Conselleria es faria càrrec de part del cost de reparació, el Sr. Abolafio i el Sr. Muñoz , 
contestaren que la Conselleria es faria càrrec del 50% i l’altre 50% la pagaria l’Ajuntament. 
Sobre la rehabilitació de la Ruta a peu.- El Sr. Abolafio contesta que el procés de la zona recreativa anirà del puig 
fins a Ses Comes i cap el Cementiri. 
 
En quan a les preguntes del grup Si , sobre si la transferència de la Mancomunitat del Raiguer per control de fauna 
serà destinada al Conveni amb Natura Parc.- El Sr. Abolafio contesta que es una obligació de la Mancomunitat 
aconsellar als Ajuntaments s/ EL CONVENI PERO EL Sr. Abolafio diu que no es signarà cap conveni, però s’ha de 
reflectir als pressupostos. 
 

Així doncs l’acta de la sessió anterior s’aprova per unanimitat, amb les anteriors observacions.- 

 

 

2.- INFORMACIÓ AL PLENARI.- El membres de la Corporació queden assabentats dels punts 2.1 a 2.4.- 

2.1.- DONAR COMPTE DEL DECRET 1/2017 DATA 01-01-2017.- 

“RESOLUCIÓ DE BATLLIA.- DECRET NÚM. 1/2017 

Considerant que no és possible complir, abans del 31 de desembre, els tràmits necessaris perquè el 
pressupost del proper exercici entri en vigor l’1 de gener de 2017. 

 
Segons el que disposa l’article 169.6 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el 

Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, si a l’iniciar l’exercici econòmic no ha entrat en vigor el 
pressupost corresponent, s’ha de considerar automàticament prorrogat el de l’anterior, amb els seus crèdits inicials. 

 
No obstant, d’acord amb l’article citat i amb l’article 21.2 del Reial decret 500/1990, de 20 d’abril, en cap 

cas tenen la consideració de prorrogables les modificacions de crèdit ni els crèdits destinats a serveis o programes 
que hagin de concloure en l’exercici anterior, o que estiguin finançats amb crèdits o altres ingressos específics o 
afectats que exclusivament s’hagin de percebre en l’exercici citat. 

 
RESOLC 

PRIMER. Procedir a la pròrroga del pressupost de de l’any 2016, amb els següents ajustos a la baixa 
que s’hagin d’efectuar sobre els crèdits inicials del pressupost anterior, a fi que no es prorroguin els crèdits 
recollits per l’article 21.2 del Reial decret 500/1990, de 20 d’abril, són els següents: 

DESPESES:  

Partida Descripció Crèdit inicial Baixa 
Crèdit 

prorrogable 

1532 60900 Acera costat Camp de Futbol pujant a les Piscines 117.000,00  -117.000,00  0,00  

1721 62301 Adquisició Sonòmetre 2.500,00  -2.500,00  0,00  

241 13100 
Retribucions bàsiques del personal laboral 
temporal (RIL) 

18.523,66 -14.523,66 4.000,00 

241 16002 Seguretat Social Personal Laboral (RIL) 6.096,50 -2.804,64 3.291,86 

333 62300 
Inversió nova: Maquinària, instal·lacions i utillatge: 
Teatre 

5.000,00  -5.000,00  0,00  

336 61926 Rehabilitació Pou d'Aiamans 5.000,00  -5.000,00  0,00  

342 62209 Inversió Piscina Exterior municipal 109.010,11  -109.010,11  0,00  

430 62600 Instal·lació de panells informatius 12.000,00 -12.000,00 0,00 



454 61900 Habilitació ruta a peu 15.000,00  -15.000,00  0,00  

920 62301 Inversió enllaços IP per telefonia 12.278,20  -12.278,20  0,00  

   302.408,47 -295.116,61 7.291,86 

 

 

INGRESSOS: 

Partida Descripció 
Crèdit 
inicial 

Baixa 
Crèdit 

prorrogable 

45050 
Conselleria de treball i formació, SOIB Renda 
d'Inserció Laboral 

7.147,61 -7.147,61 0,00 

91300 
Préstecs rebuts en euros a llarg termini d'ens de 
fora del sector públic 

126.810,11 -126.810,11 0,00 

  133.957,72 -133.957,72 0,0 

 

Baixa de Despesa                       Baixa d'Ingressos 

Capítol 1    17.328,30   Cap 4 7.147,61 

Capítol 6 277.788,31   Cap 9 126.810,11 

Total 295.116,61   Total 133.957,72  

 

 Pressupost 2016 Baixa 
Pressupost 
pròrrogat 

POLÍTICA DE DESPESA 01. DEUTE PÚBLIC 185.439,60 0,00 185.439,60 

POLÍTICA DE DESPESA 13. SEGURETAT I MOBILITAT CIUTADANA 596.956,66 0,00 596.956,66 

POLÍTICA DE DESPESA 15. VIVENDA I URBANISME 269.543,38 -117.000,00 152.543,38 

POLÍTICA DE DESPESA 16. BENESTAR COMUNITARI 712.077,60 0,00 712.077,60 

POLÍTICA DE DESPESA 17. MEDI AMBIENT 73.100,00 -2.500,00 70.600,00 

POLÍTICA DE DESPESA 23. SERVEIS SOCIALS I PROMOCIÓ SOCIAL 466.927,12 0,00 466.927,12 

POLÍTICA DE DESPESA 24. FOMENT DE L'OCUPACIÓ 58.908,16 -17.328,30 41.579,86 

POLÍTICA DE DESPESA 31. SANITAT 39.685,13 0,00 39.685,13 

POLÍTICA DE DESPESA 32. EDUCACIÓ 197.152,84 0,00 197.152,84 

POLÍTICA DE DESPESA 33. CULTURA 503.834,08 -10.000,00 493.834,08 

POLÍTICA DE DESPESA 34. ESPORTS 567.663,21 -109.010,11 458.653,10 

POLÍTICA DE DESPESA 43. COMERÇ, TURISME I PETITES I MITJANES 
EMPRESES 

50.200,00 -12.000,00 38.200,00 

POLÍTICA DE DESPESA 45. INFRAESTRUCTURES 40.000,00 -15.000,00 25.000,00 

POLÍTICA DE DESPESA 91. ÒRGANS DE GOVERN 187.347,20 0,00 187.347,20 

POLÍTICA DE DESPESA 92. SERVEIS DE CARÀCTER GENERAL 457.053,07 -12.278,20 444.774,87 

POLÍTICA DE DESPESA 93. ADMINISTRACIÓ FINANCERA I 
TRIBUTÀRIA  

502.445,45 0,00 502.445,45 

POLÍTICA DE DESPESA 94. TRANSFERÈNCIES A ALTRES 
ADMINISTRACIONS PÚBLIQUES  

23.666,50 0,00 23.666,50 

 4.932.000,00 -295.116,61 4.636.883,39 

  



Capítol Denominació 
Pressupost 2016 Baixa 

Pressupost 
pròrrogat 

euros euros euros 

A) OPERACIONS NO FINANCERES 4.754.720,40 
-

295.116,61 
4.459.603,79 

A.1 OPERACIONS CORRENTS 4.476.932,09 -17.328,30 4.459.603,79 

1 Despeses del Personal 2.295.977,75 -17.328,30 2.278.649,45 

2 Despeses corrents en béns i serveis 1.462.328,10 0,00 1.462.328,10 

3 Despeses financeres 17.160,00 0,00 17.160,00 

4 Transferències corrents 677.181,83 0,00 677.181,83 

5 Fons de contingència i altres imprevists 24.284,41 0,00 24.284,41 

A.2 OPERACIONS DE CAPITAL 277.788,31 
-

277.788,31 
12.000,00 

6 Inversions reals 277.788,31 
-

277.788,31 
0,00 

7 Transferències de capital 0,00 0,00 0,00 

B) OPERACIONS FINANCERES 177.279,60 0,00 177.279,60 

8 Actius financers       

9 Passius financers 177.279,60 0,00 177.279,60 

TOTAL DESPESES 4.932.000,00 
-

295.116,61 
4.636.883,39 

     

Capítol Denominació 
Pressupost 2016 Baixa 

Pressupost 
pròrrogat 

euros euros euros 

A) OPERACIONS NO FINANCERES 4.805.189,89 -7.147,61 4.798.042,28 

A.1 OPERACIONS CORRENTS 4.805.189,89 -7.147,61 4.798.042,28 

1 Impostos directes 2.237.608,25 0,00 2.237.608,25 

2 Impostos indirectes 100.000,00 0,00 100.000,00 

3 Taxes, preus públics i altres ingressos 1.064.536,25 0,00 1.064.536,25 

4 Transferències corrents 1.379.575,39 -7.147,61 1.372.427,78 

5 Ingressos patrimonials 23.470,00 0,00 23.470,00 

A.2 OPERACIONS DE CAPITAL 0,00 0,00 0,00 

6 Alienació d’inversions reals 0,00 0,00 0,00 

7 Transferència de capital 0,00 0,00 0,00 

B) OPERACIONS FINANCERES 126.810,11 
-

126.810,11 
0,00 

8 Actius financers 0,00 0,00 0,00 

9 Passius financers 126.810,11 
-

126.810,11 
0,00 

TOTAL INGRESSOS 4.932.000,00 
-

133.957,72 
4.798.042,28 

 

SEGON. Donar compte d’aquesta resolució al Ple en la propera sessió que celebri. 

Ho mana i signa el Sr. Batlle, a Lloseta, a 1 de gener de 2017; de lo que, com a Secretari, don fe. 
Davant mi, El Secretari, Sgt. Josep Alonso Aguiló.- El Batlle, Sgt. Jose Maria Muñoz Pérez.- 
 
 

  



 

2.2- DONAR COMPTE DE L’ESCRIT DE RENUNCIA DE FRANCISCA CAMPINS FERNÁNDEZ, COM MEMBRE INTEGRANT 
DEL GRUP MUNICIPAL EL PI.- 
 

 
 
  



 
 
 
2.3- DONAR COMPTE DE L’ESCRIT DE RENUNCIA DE MARGALIDA VILLALONGA REINOSO, COM MEMBRE INTEGRANT 
DEL GRUP MUNICIPAL EL PI.- 
 

 
 
 
  



 
 
2.4.-DONAR COMPTE DE LA CONTESTACIÒ PER ESCRIT A LES PREGUNTES FORMULADES PER ELS DIFERENTS GRUPS 
POLÍTICS A LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL PASSAT 28-11-2016.- 
 
El respectius portaveus donen lectura a les preguntes i les respostes escrites.  
 
PREGUNTES: 
PARTIT POPULAR.- 
1.- Sa primera és una pregunta, mol clara i directe: ens pot assegurar, avui, en el ple, que la ruptura del vostre pacte 
amb El Pi no es deu a qualque tipus d’irregularitat? 
El Sr. Batlle contesta NO.- 
 
-Qines han estat les raons de ruptura? 
El motius de les raons de la ruptura del pacte han estat diversos, entre ells: 
-Falta de confiança. 
-Desacord en la manera de gestionar del batlle anterior. 
-Actuacions fora consultar a la resta de l’equip de govern. 
 
-No creu vostè que en exercici de la transparència que predicau convindria fer públic, d’una vegada per totes, el 
pacte que vàreu consentir signar ara fa un any i mig? 
 
Fer públic aques document es necessita la conformitat de les dues parts signants. 
 
2.- Podem saber quin full de ruta vol seguir vostè? 
En primer moment he donat prioritat a les festes de Nadal, a la neteja viària i al manteniments dels mobles i immobles 
municipals. En aquests propers mesos, tenim una clara intenció de cercar uns possibles acords per aconseguir més 
estabilitat política de manera que ens permetin aprovar els pressupost municipals i posteriorment desenvolupar els 
nostres projectes per millorar el poble de Lloseta. 
 
-quins projectes preveu pel poble d’aquí a final de legislatura? 
 
El manteniment dels edificis municipals. 
La neteja viària. 
Renovar la piscina municipal exterior. 
Renovar el punt verd. 
La restauració de l’Ajuntament vell com a centre integral de Serveis Socials. 
Finalitzar la ruta saludable. 
 
-Es conscient Vostè que està governant amb una minoria? 
 
El sr. Batlle, diu que si n’és concient, i que s’ha de fer molta feina. 
 
3.- Vista sa vostra intenció de mantenir una relació mes fluida amb l’oposició, de la qual noltros hi estam 
completament d’acord, ja que con sempre hen dit que en tot allò que sigui en benefici dels llosetins estaren a n’el 
seu costat però també ens hi trobarà amb allò tot en contra l’instem a  que els plens, per aquesta mateixa raó de 
fluïdesa i transparència cap els llosetins, es duguin a terme mensualment. 
 
Tenim una clara intenció de cercar uns possibles acords per aconseguir més estabilitat política i un dels punts a tractar 
serà aquest. 
 
4.- Per quin motiu no s’ha dut a plenari la nova designació de representants de la corporació a òrgans col·legiats? 
 
El Secretari linforma que es un des punts que s’ha de dur a Plenari, i es farà quan el Batlle ho digui.- 
El secretari explica que als plenaris extraordinaris se pot incloure endemés del pressupost altres punts. 
En aquests moments no creiem adequat dur a plenari les noves designacions de representants de la corporació a 
òrgans col·legiats, ja que ens trobam en un procés de diàleg amb diferents grups municipals per assolir una majoria 
estable. 
 



Si continuarà anant la regidora Margalida Villalonga Reinoso al Consell escolar des puig? ja que es la titular. 
 
El Sr. Secretari afirma que es així. 
 
5.- TORRENTS 

A dia d’avui encara tenim es torrents sense que s’hagin fet nets, es cert que hi ha una partida aprovada de 25.000 
euros per dur a terme la neteja i sabem que ja han començat.  

Això s’ha de fer per l’estiu i nosaltres ja molt abans de l’estiu vàrem denunciar la brutícia del torrent i en el darrer 
ple ordinari vàrem tornar a insistir en que es torrent ja hauria d’estar net. Sou conscients dels perills que suposa 
ara amollar es bestiar a n’aquestes dates pel torrent?.  

El Regidor Moyà, intervé i afirma que es va insistí molt per part de l’ajuntament, amb aquest aspecte, a la Conselleria. 
També es va sol·licitar el calendari d’actuacions i a hores d’ara encara no l’han passat. 

6.- ENLLAÇ AUTOPISTA 

El passat 5 de maig la Consellera d’Urbanisme i Territori del Consell Insular, Mercedes Garrido va explicar que ses 
obres de l’enllaç de l’autopista començarien abans de finalitzar l’any i que aquestes tindrien una durada de 18 
mesos. Però per lo que veiem aquestes no han començant 
I es que a n’aquesta mateixa reunió de dia 5 de maig el Partit Popular, jo mateixa, li vaig dir que s’havia aventurant 
molt en dir que aquestes obres començarien a finals d’aquest any, ja que ha de passar per aquestes fases 
1.- Aprovació inicial des projecte 
2.- informació pública 
3.- aprovació definitiva des projecte 
4.- licitació de l’expedient ( contractació). i a més sa publicació en es BOE i al Butlletí Europeu que ha d’estar publicat 
53 dies. 
5.- adjudicació i començament.  
Sr. Batle que sap vostè de l’enllaç i de com està exactament i en quina fase es troba actualment l’enllaç de 
l’autopista? O es que vostè no el considera necessari ni prioritari a n’aquesta actuació?. 
Per tant l’instem a l’ajuntament que insti a la conselleria a que aprovi el projecte de l’accés a lloseta i s’iniciï la 
informació pública per conèixer es projecte i fer les oportunes al·legacions 
 
El Sr. Batlle informa que demà tenen una reunió a les 11:30  per tractar d’aquest tema.- 
 

7.- CASA MESTRE ANTONI VIDAL 
Durant l’any 2015, aquest ajuntament va dur a terme dues actuacions de reparacions a dos immobles de propietat 
privada: 
La primera actuació, i aquesta la recordarem tots ja que va ser notícia als mitjans de comunicació, es va dur a terme 
al carrer Federico García Lorca i constava en la reparació de parts comuneres de l’edifici per un import de 30.844,52 
€. 
La segona actuació es va realitzar al carrer de Sant Joan i consistia amb la reparació de una façana per un import 
de 3.338,15 €. 
A carrer Mestre Antoni Vidal i uns des més transitat de Lloseta hi ha un edifici que fa més de mig any que es troba 
acordonat per seguretat,  per lo que es de màxima urgència que l’ajuntament  faci el mes ràpidament possible  les 
actuacions corresponents per poder garantir la seguretat dels veïns de Lloseta, ja que la balconada esta ben apunt 
de caure.  
 

• Me pot explicar el perquè es duen a terme unes reparacions de manera urgent i les altres assemblen que 
queden a n’el oblit?.  

• Me pot informar en quina situació es troben els dos expedients d’execució d’actuacions forçoses? 

• S’han ingressat els diners de les actuacions dutes a terme per part dels propietaris corresponents? 
El Sr. Batlle diu que ha parlat amb els veïnats i es faran les actuacions necessàries. Se li contestarà per escrit.- 

Dia 29 de novembre es varen iniciar les obres d’acord amb la llicència prèviament atorgada, i la promotora ha adoptat 
les mesures de seguretat pertinents. 



Els dos expedients d’execució, el dal carrer Sant Joan s’ha tramitat l’ordre d’execució sobre el immoble, s’han executat 
les obres i no s’han pogut localitzar la propietat, per tant, repercutir-los el cost de l’execució. 

Respecte al immoble del carrer Frederic Garcia Lorca, s’ha tramitat l’expedient, s’han executat les obres i s’ha 
repercutit els costos als diferents propietaris. S’han atorgat diverses autoritzacions de diversos fraccionaments i 
ajornaments dels pagaments de la quota i alguns dels propietaris no han estat localitzat i s’han practicats les 
notificacions per edictes, arribat el moment es traslladaran els impagats a l’agència tributaria i s’iniciarà la via de 
constragiment. 

8.- En es darrer plenari ordinari vàrem demanar com  havia estat és procés de posar en coneixement de tots  els 
llosetins que viuen a la part forana del Servei que realitza l'ajuntament de la recollida porta a porta de fems que  
hem vist que NO s'ha FET de manera generalitzada,  NO S’HA COMUNICAT A TOTHOM.  

Se’ns va contestar que s'ha fet una campanya escalonada, a les vivendes de la part forana informant-les d’aquest 
servei de recollida. Però ja vàrem denunciar que  NO ERA CERT ja que hi havia a mateixes zones que s’hi presta es 
servei hi ha veïnats que desconeixen totalment  AQUESTA Recollida. El PP va demanar a l’ajuntament el llistat de 
les persones que se’n beneficien, uns 70 habitatges i a sol·licitat que es duguessin a terme  una comunicació per 
escrit a tots els habitatges que no apareixen a n’és llistat i que no se’ls dona AQUEST Servei. 

Per lo tant TORNAM A INSTAR A L’AJUNTAMENT QUE COMUNIQUI A TOTS ELS VEINS DE LA PART FORANA AQUEST 
SERVEI QUE ESTÀ DONANT DE MANERA URGENT 

El Sr. Abolafio, diu que se està fent, i se li contestarà.- 

Referent aquest tema, s’ha investigat documentació de la campanya que es va dur a terme per informar als 
habitatges. La informació que s’ha trobat (S’adjunta) és verifica que es varen dur a terme 2 formes d’informar als 
veïnats de fora vila. 

La primera seguint la campanya d’informació de la retirada dels contenidors, on s’informava de la retirada d’aquests 
i del nou projecte de recollida cas per casa a fora vila; sent així s’informava que havien de dur els residus al punt verd, 
i quan aquest anaven al punt verd s’iniciava el procediment de donar-se d’alta per poder gaudir del servei. La segona 
forma d’informar als habitatges segons ens han comentat les persones que varen dur a terme la campanya, eren 
aquelles que prèviament es trobaven senyalades als mapes que els hi entregaven els encarregats de la campanya. 
Sent així, les últimes setmanes del mes de gener, s’iniciaran una campanya per informar a TOTS els habitatges de part 
forana que venen pagant el seu rebut de fems, que no varen ser informats. També es millorarà aquest servei amb un 
camió elèctric d’ús polivalent subvencionat amb 30.000 que es preveu rebre en els propers mesos. 

9.- Quin ha estat es motiu de la llevada d’una hora de llenguatge musical i no s’ha reduït el cost de la quota mensual 
a s’escola de música? 

Per  respondre aquesta pregunta, ens hem informat prèviament amb la Ex regidora delegada d’educació i el director 
de l’escola de música. S’ha substituït l’hora de llenguatge musical per tallers, o sigui, no hi ha una hora menys de 
treball setmanal, sinó una substitució d’assignatures. 

10.-  Es de necessitat dur a terme una revisió de tombes de sa part antiga  ja que hi ha hagut una persona que va 
trepitjar sa llosa de enterra i sa llosa es va desplaçar.  

S’actuarà damunt totes les lloses que estan en pitjor estat, però creiem convenient fer un repàs a la majoria de les 
lloses de la part més antiga del cementiri. 

 
MÉS PER LLOSETA.- 
 
El portaveu del grup municipal Més per Lloseta, comença la seva intervenció  amb la següent explicació: 
1 -“Sabeu quan es va fer net per darrera vegada el torrent?” i contesta: l’any 2009 amb el Pacte d’esquerra amb el 
suport de Unió Mallorquina, i el Sr. Grimalt era Conseller de Medi Ambient. 
 
Com es fa fer net? Amb paleres , i com a conseqüència d’aquesta manera de fer net, tot se remou, es va desplaçar 
roques i això va fer molt de mal al torrent í a la vegada  la vegetació pren força. 
Durant la legislatura del 2011-2015 que va governar el PP, no es va posar ni un dit per fer net torrents. 



Podriu explicar si s’ha signat un conveni amb Natura Parc? 
 
El Sr. Abolafio, contesta que Natura Parc va resultar l’adjudicatària per fer aquesta feina. 
Des de l’ajuntament no ha signat cap conveni amb natura parc. Sí tenim coneixement que ABAQUA ha adjudicat a 
natura parc el contracte de servei de neteja de torrents amb la tècnica de pasturatge. 
 
 
2.- El Sr. Servera fa un prec a l’equip de govern perquè el contingut de les tradicionals paneres de Nadal sigui de 
”producte Balear”.- 
 
3.-El Sr. Servera, fa un prec a l’equip de govern perquè la festa de cap d’any, no es realitzi amb les mateixes 
pretensions de l’any passat, i per el contrari la festa de Sant Antoni considera que s’hauria de potenciar. 
 
4.- Continua el Sr. Servera reiterant la petició de l’informe referit a la zona d’aparcament i senyalitzacions del 
carrer M. Antoni Vidal, i demana si se’l pot informar? 
Després de fer la consulta amb el cap de la policia local, ens confirma que no es va sol·licitar cap informe sobre la 
zona del carrer M. Antoni Vidal; sent així va ser una decisió de l’anterior batlle. 
 
5.- Interessa informació sobre l’accés a l’autopista i respecte a com està el tema del Palau d’Aiamans en tots els 
aspectes. 
 
6.- Sabeu si teniu constància de que en el gimnàs antic , fa mol de fred i quan plou entra aigua.? Sol·licitem que 
s’arregli d’una manera urgent.- 
 
Sí es té constància; sent així es fa una previsió d’inversions als pressupostos municipals del 2017 per la seva millora. 
 
 
SOCIALITES INDEPENDENTS  SI.- 
Per part del grup municipal SI, intervé en primer lloc el Regidor José Miquel Montiel, i fa la següent pregunta: 
1.- S'ha fet una programació d'activitats per a Nadal? Quines són? 
El Sr. Batlle, contesta que el proper dimecres tindran una reunió per aquest motiu.- 
 

I continua fent el següent Prec: servei de guarda-roba per a les Nits Cúbiques i resta d'activitats culturals en el 
Teatre. 
El Sr. Abolafio diu que el Teatre te mancances en aquest aspecte. Si be estan mirant si davall de les escales es podria 
fer un “altillo”, per posar  les cadires i damunt tal vegada , si se aproven els pressupostos, es podria acondicionar 
l’espai com a guarda-roba.- 
 
A continuació intervé la Regidora Pepi Gonzalez:  
 
1.-  Recorda que a principi de legislatura SI va presentar una moció demanant un plenari cada mes sense cobrar el 
segon, celebra que el nou equip de govern també vulgui mantenir una relació fluida de comunicació i en aquest 
sentit informa que es tornarà a presentar la moció sol·licitant la celebració d'un plenari cada mes. 
 
Preguntes: 
 
1.- La darrera mitja hora del darrer concert de Nits Cúbiques va estar sonant una alarma dins el teatre. Es tractava 
d'un problema de seguretat? Què va passar? 
El Sr. Abolafio contesta es tractava de l’alarma contra d’incendis, que està instal·lada en els sensor del sotil del Teatre. 
Es va verificar el motiu i segons Seguretat Isla, es tracta duna mala configuració dels sensors, quan se carrega l’ambient 
els fa saltar, i sols passar quan els aires acondicionats no estan en funcionament. 
 

2.- Ens hem assabentat per facebook d'una nova campanya d'informació de reciclatge. En què consisteix aquesta 
campanya? Per què no se'ns ha informat abans als membres de l'oposició? Qui ha pres la decisió de llevar un dia 
de rebuig? 
Se li enviarà la informació.- 
Dins tota la mancomunitat del raiguer es duu a terme la incorporació d’un dia més a la setmana de la recollida 
d’Orgànic. On s’inicia el proper dia 15 de gener del 2017.aprofitant el canvi en el calendari de recollida, s’aprofita per 



iniciar una campanya conscienciació per reforçar la informació del tipus de residus que es poden treure al carrer. 
També s’està duent una campanya informativa i de gestió amb tots el comerços i industries del poble. 
 (S’adjunta documentació). 
 
 
3.- Quins projectes té actualment en funcionament Serveis Socials? Hi ha algun projecte o campanya especifica per 
part de Serveis Socials de cara a Nadal? 
La Sra. Massanet, diu que en tenen varis projectes en funcionament. En quan als projectes o campanyes de cara a les 
festes de Nadal, no se sap de moment. Però en el seu moment, se li farà arribar. 
 
En aquesta campanya de nadal des de l’àrea de serveis socials s’han desenvolupat una sèrie d’activitats, entre elles, 
campanya recollida juguetes solidaries, diada activitats de circ. 
En aquest proper any 2017, es pretén seguir amb diferents campanyes per millorar el servei de la botigueta, com 
també diverses campanyes de prevenció sobre el consum d’alcohol i drogues entre els més joves. 
També seguirem potenciant i desenvolupant diversos tallers de suport a l’institut de la dona en contra de la violència 
masclista. 
 
4.- Ha contractat o tenen previst contractat un servei de premsa per a l'equip de govern? Quin és el cost? Amb 
quina empresa està contractat? De quin import són ses factures? 
 Si contesta el Sr. Abolafio, era una contractació efectuada per l’antic grup de govern. 
No es trtacta d’un contracte, es fa mitjançant factura per serveis prestats i es seu cost es de 600 eros. 
 
El Servei de premsa es per potenciar i fer arribar informació al ciutadà.Recuperar la imatge de informació que s’havia 
perdut i fomentar les xarxes socials. 
Es un servei independent, contractat per informar dels acords del’equip de govern, modificacions d’ordenançes, 
campanya turística i comercial, servei xarxes de l’ajuntament , new leter ajuntament-Teatre. 
No entra amb aquest contracte, la informació relacionada en les “Nits Cubiques” 
No tenim intenció de fer altra contractació.” 

 
 
 
 
  



 
3.- PROPOSTA D’APROVACIÓ CONVENI CONSELLERIA MEDI AMBIENT-EMAYA I AJTO.DE LLOSETA, PER EL 
SUBMINISTRE D’AIGUA EN ALTA LLOSETA.- 
 

“9-1-2017 

 

Conveni de col·laboració entre la Conselleria de Medi Ambient, Agricultura i Pesca, l’Agència Balear de l’Aigua i de 
la Qualitat Ambiental, l’entitat EMAYA i l’Ajuntament de .......... per al subministrament d’aigua en alta. 
 
Palma, xx de xxxx de 2016. 
 
REUNITS  
 
D’una banda, el Sr. Vicenç Vidal i Matas, Conseller de Medi Ambient, Agricultura i Pesca del Govern de les Illes Balears, 
nomenat mitjançant Decret 9/2015, de 2 de juliol, de la presidenta de les Illes Balears; I president de l’Agència Balear 
de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental. 
 
D’un altra, el Sr. Xema Muñoz Pérez, batlle de l’Ajuntament de Lloseta...... 
 
D’una altra, la Sra. Neus Truyol Caimari, presidenta de l’entitat Emaya,SA......... 
 
INTERVENEN 
 
El senyor Vicenç Vidal i Matas, en nom i representació del Govern de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears i de 
l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental, facultat per a la signatura d’aquest conveni, en virtut de les 
competències atribuïdes per la Llei 3/2003 de 26 de març de 2003 de Règim Jurídic de la Comunitat Autònoma de les 
Illes Balears ( fonamentalment als seus articles 11.c i 80.4 ) i a l’article 33 de la Llei 4/2001, de 14 de març, del Govern 
de les Illes Balears, així com per l’article 12.1.d) del Decret 100/2015, de 18 de desembre, pel qual s’aproven els 
Estatuts de l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat i, expressament, per acord del Consell d’Administració d’aquesta 
entitat de data ........................................... 
 
El senyor Xema Muñoz Pérez, en nom i representació de l’Ajuntament de Lloseta, facultat per a la signatura d’aquest 
conveni en virtut de la sessió del ple d’aquest Ajuntament de data.............................................  
 
La senyora Neus Truyol Caimari, presidenta de l’entitat Emaya, SA. facultada per a la signatura del conveni en virtut 
del Consell d’Administració d’Emaya, SA., de data....................................................................... 
 
Les quatre parts, amb la representació en què intervenen, es reconeixen la capacitat legal necessària per a la signatura 
del present conveni. 
 
MANIFESTEN 
 

1.- L’Ajuntament de Lloseta és l’Administració Pública competent per garantir subministrament d’aigua al 
seu municipi, de conformitat amb l’establert a l’article 25.2 de la lletra l) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril de 
bases de règim local i l’article 29.2 de la lletra m) de la Llei 20/2006, de data 15 de desembre, municipal i 
de règim local de les Illes Balears, que assenyalen que els ajuntaments tenen, entre altres competències, 
les de regulació i gestió de l’aprovisionament d’aigua potable. 
 
2.- L’entitat EMAYA, empresa municipal d’aigües i clavegueram,SA, d’ara endavant EMAYA,  és una societat 
mercantil local l’objecte social de la qual és la gestió directa, en règim de monopoli, dels serveis municipals 
d’abastament d’aigua per al consum públic, clavegueram, neteja viària i de béns i instal·lacions municipals 
de Palma.  
 
3.- L’ article  30.8 de l’Estatut d’Autonomia de les Illes Balears, aprovat per Llei orgànica 2/1983, de 25 de 
febrer, en la seva redacció actual, estableix que “ la Comunitat Autònoma té la competència exclusiva, sense 
perjudici de l’establert en l’article 149.1 de la Constitució Espanyola, “ en  el régimen de aguas y 

aprovechamientos hidráulicos, canales, regadíos. Ordenación y concesión de recursos y aprovechamientos 

hidráulicos. Medidas ordinarias y extraordinarias para garantizar el suministro. Participación de los 

usuarios”.  



 
4.- El Decret 129/2002, de 18 d’octubre, d’organització i règim jurídic de l’Administració Hidràulica defineix 
la composició de l’Administració Hidràulica de les Illes Balears, així com les competències en matèria 
hidràulica que li corresponen, entre les quals figura l’atorgament de concessions i autoritzacions per a la 
utilització  o aprofitament del domini públic hidràulic, així com les seves modificacions. 
 
5.- L’Agència Balear de l’Aigua i Qualitat Ambiental és una entitat pública empresarial, creada per la 
disposició addicional segona de la Llei 8/2004, de 23 de desembre, de mesures tributàries, administratives 
i de funció pública, adscrita a la Conselleria competent en matèria de medi ambient, concebuda  sota la 
dependència o vinculació de l’Administració de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears per dur a terme 
activitats d’execució i de gestió, tant administratives com de contingut econòmic, en règim de 
descentralització funcional. 
 
Així, l’article 1 del Decret 100/2015, de 18 de desembre, pel qual s’aproven els Estatuts de l’Agència Balear 
de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental estableix que, dins el marc competencial de la Comunitat Autònoma, 
té la finalitat de promoure, construir, explotar i mantenir les infraestructures hidràuliques, incloses les 
instal·lacions i serveis connexos, de captació, conducció, potabilització i distribució d’aigües .  
 
L’article 2 disposa que, en l’àmbit de les competències de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears, ha de 
fer totes les activitats que siguin necessàries i convenients per al compliment de la finalitat institucional a 
la qual es refereix l’apartat 2 de l’article 1 d’aquests Estatuts. 
 

.  
6.- La Llei 10/2003, de 22 de desembre, de mesures tributàries i administratives, va declarar Servei Públic 

de caràcter autonòmic, en règim de concurrència amb particulars, l’abastimient d’aigua en alta a favor dels 

ajuntaments per a consum domèstic. Per aquest motiu, l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental, 
a través de les seves fonts, signa convenis de col·laboració amb els ajuntaments més necessitats per 
subministrar-los aigua i donar compliment al servei públic de subministrament d’aigua en alta.  
 
D’aquesta manera, l’empresa municipal EMAYA i l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental varen 
signar en data 30 de juliol de 2008 un conveni de col·laboració per al subministrament en alta a efectes de 
garantir l’abastament d’aigua al terme municipal de Palma.  
 
7.- L’actual situació de sequera que pateixen les Illes Balears en relació amb les seves reserves hídriques 
comprometen seriosament l’abastiment d’aigua potable a determinats municipis de l’illa de Mallorca, els 
quals han tingut que adoptar mesures extraordinàries per tal de poder garantir el subministrament a la 
població. 
 
8.- L’Ajuntament de Lloseta ha manifestat reiteradament la seva problemàtica existent respecte a la falta 
d’aigua potable que dificulta el subministrament d’aigua al municipi.  
  
9.- L’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental no disposa de les infraestructures necessàries per 
poder subministrar aigua potable directament des de les seves fonts al terme municipal de Lloseta.  No 
obstant això, l’ empresa municipal EMAYA,SA, té atorgada una concessió respecte ( .............................), així 
com una xarxa de distribució de l’aigua que arriba al municipi........, la qual cosa suposa poder garantir el 
subministrament d’aigua potable aquest terme municipal i pal·liar les conseqüències que pateix la població 
davant la insuficiència d’aquest recurs hídric.  
 
10.- En atenció al caràcter demanial del recurs hídric, l’entitat EMAYA no pot disposar d’aquest i, 
conseqüentment, cedir-lo als municipis més necessitats de l’illa, malgrat la seva disponibilitat no 
perjudicaria les reserves d’aigua de la població de Palma.   
 
No obstant això, l’article 67 del Real decret legislatiu 1/2001, de 20 de juliol pel que s’aprova el text refós 
de la Llei d’aigües permet als titulars de drets d’ús privatiu d’aigües cedir-lo amb caràcter temporal a altres 
titulars, prèvia autorització administrativa de l’administració hidràulica.  
 
Per aquet motiu, s’ha proposat posar a disposició de l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental 
les reserves d’aigua procedents........... així com tot el sistema de distribució d’aigua perquè aquesta entitat, 



en qualitat de ens instrumental de la Conselleria de Medi Ambient, Agricultura i Pesca, pugui donar 
compliment al servei públic de subministrament d’aigua en alta al municipi de Lloseta.   

 
11.- En atenció amb l’anteriorment exposat, i vist l’interès de totes les parts per solucionar el problema del 
subministrament d’aigua potable actualment existent al municipi de Lloseta, es voluntat de l’Ajuntament 
de Lloseta, l’entitat Emaya,SA., la Conselleria de Medi Ambient, Agricultura i Pesca i de l’Agència Balear de 
l’Aigua i de la Qualitat Ambiental formalitzar un conveni de col·laboració que es regirà per les següents  

 
 
CLÀUSULES 
 
Primera.- Objecte. 
 
L’objecte del present conveni és establir els termes de col·laboració entre la Conselleria de Medi Ambient, Agricultura 
i Pesca, com Administració Hidràulica,  l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental, EMAYA, SA. i  
l’Ajuntament de Lloseta per garantir el subministrament d’aigua potable en alta al municipi de Lloseta. 
 
Segona.- Obligacions d’EMAYA,SA. 
 

1) Cedir a l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental  l’ús d’aigua així com el de les instal·lacions 
necessàries per distribuir-la fins al terme municipal de Lloseta. 

 
Aquesta cessió es realitzarà en funció de les necessitats de l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat 
Ambiental  per poder subministrar en alta, i estarà supeditada a la disponibilitat d’EMAYA,SA, sense en que 
cap cas suposi una augment de consum del volum d’aigua autoritzat per l’Administració Hidràulica respecte 
del qual l’entitat EMAYA,SA disposa concessió.  
 

2) Realitzar els controls de la qualitat de l’aigua subministrada, seguint els criteris establerts en el Reial Decret 
140/2003, de data 7 de febrer, pel qual s’estableixen els criteris sanitaris de la qualitat de l’aigua de consum 
humà a les Illes Balears, desenvolupat pel Decret 53/2012, de data 6 de juliol, sobre vigilància sanitària de 
les aigües de consum humà a  les Illes Balears. 
 

3) Assumir el manteniment de les infraestructures i conduccions d’aigua potable objecte d’aquest conveni. 
 
Tercera.-  Obligacions de la Conselleria de Medi Ambient, Agricultura i Pesca i  l’Agència Balear de l’Aigua i de la 
Qualitat Ambiental. 
 

a) La Conselleria de Medi Ambient, Agricultura i Pesca 
 

1) Autoritzar la utilització d’aigua cedida per EMAYA a l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental 
fins el límit màxim de ........m3 amb la finalitat d’abastir el terme municipal de Lloseta. 
 
b) L’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental. 

 
1) Subministrar en alta la demanda d’aigua sol·licitada per l’Ajuntament de Lloseta, d’acord amb les seves 

necessitats i amb els mitjans que li cedeixi l’entitat EMAYA, i que en cap cas suposarà un volum d’aigua 
superior a ........ 
 
Aquest subministrament es realitzarà en funció de la disponibilitat del recurs. 

 
2) Comunicar a l’Ajuntament de ......., de forma expressa, les aturades en la distribució de l'aigua que 

hagi de realitzar per motius tècnics, sense que l’Ajuntament.... pugui reclamar cap tipus d’indemnització 
per aquest concepte. Així mateix, l'Agencia informarà a l’Ajuntament de........, a la major brevetat 
possible, de totes les anomalies que poguessin sorgir amb la possible afectació al normal subministrament 
d'aigua potable. 
 

3) Abonar a l’entitat EMAYA,SA el cost derivat del consum d’aigua subministrada de conformitat amb 
l’establert a la clàusula cinquena del present document.  
 



Aquest pagament es realitzarà mitjançant la compensació de la facturació que es realitza mensualment 
entre l’entitat EMAYA,SA i l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental en virtut del conveni signat 
per ambdues parts el 30 de juliol de 2008 a través del qual aquesta entitat subministra aigua en alta a 
aquella.  
 
D’aquesta manera, l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental descomptarà mensualment de les 
factures emeses a EMAYA,SA, derivades de les obligacions assumides en el conveni de 30 de juiol de 2008, 
l’import corresponent pel consum d’aigua subministrat per atendre la demanada d’aigua prevista en aquest 
conveni. 

 

Quarta.-  Obligacions de l’Ajuntament de Lloseta. 
 

1) Abonar a l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental les despeses generades pel subministrament 
d’aigua potable les quals es fixen a la clàusula cinquena d’aquest document. 

 
 

Cinquena.- Estructura del preu. 
 

1. Preu: ........................... 
 
Sisena.- Comissió de seguiment.  
 
Es crearà una comissió de seguiment formada per sis representants, dos per part de l’Agència Balear de l’Aigua i de 
la Qualitat Ambiental que seran el director gerent i el secretari general en virtut del nomenament aprovat pel Consell 
d’Administració d’aquesta entitat en data 18 de juny de 2013, dos representants de la Conselleria de Medi Ambient, 
Agricultura i Pesca designats pel conseller competent en matèria de Medi Ambient, dos per l’Ajuntament de  Lloseta 
i dos per part d’Emaya, SA. amb les següents funcions: 

1)Resolució dels conflictes, que es puguin plantejar entre les parts en quant a l’aplicació del conveni. 
2)Interpretació del conveni. 
3)Gestió i solució dels conflictes en els cas d’extinció o resolució del conveni. 
4)Control i seguiment dels compromisos assumits per l’Agència Balear de l’Aigua i de la Qualitat Ambiental 
i de l’Ajuntament de Lloseta. 
 

Setena.- Vigència del conveni. 
 
La vigència d’aquest conveni començarà en la data de la seva signatura i la seva durada serà de quatre anys.  
 
No obstant això, una vegada transcorregut aquest termini si cap de les parts notifica a l’altra amb un mes d’anticipació 
com a mínim a la data prevista per el seu venciment la seva voluntat de no renovar aquest conveni, aquest es 
prorrogarà tàcitament i automàticament per períodes anuals fins un màxim de quatre anys més.    
 
Vuitena.- Causes de Resolució. 
 
Seran causes de resolució del present conveni: 
 

1) El transcurs del seu període de vigència. 
 

2) El mutu acord de les parts. 
 

3) l’impossibilitat legal o material  de continuar amb el seu objecte. 
 

4) Per resolució judicial declaratòria de la nul·litat del conveni. 
 

5) l’incompliment de les obligacions pactades al mateix. 
 
 

No obstant això, en el supòsit que alguna de les parts incompleixi les seves obligacions assumides en aquest conveni, 
qualsevol de les altres parts podrà requerir a la part incomplidora perquè compleixi en les seves obligacions, 
comunicant aquest fet a la Comissió de Seguiment aquest requeriment.  



 
En cas que persisteixi aquest incompliment  el conveni es resoldrà automàticament. 
 
Novena.- Naturalesa i jurisdicció. 
 
El present conveni té naturalesa administrativa, regint en la seva interpretació i desenvolupament l'ordenament 
jurídic - administratiu, amb expressa submissió de les parts a la jurisdicció contenciosa administrativa, en els termes 
que estableix la Llei 40/15 d’1 d’octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic, restant fora de l'àmbit d'aplicació el Text 
Refós de la Llei de Contractes del Sector Públic,  aprovat mitjançant Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre.  
 
I estant així d'acord les parts amb el contingut del present conveni  amb les obligacions esmentades al mateix, el 
subscriuen per triplicat exemplar i al sol efecte, en el lloc i data indicats en el seu encapçalament.” 
 
El Batlle explica que no se pagarà un cànon mínim, sinó que se pagaran es m3., realment consumits. El preu del m3., 

és de 1’00  €/m3., de maig a octubre i de 0’7’ €/m3., de novembre a abril.   

El regidor del PI, Tolo Moyá, demana si  els cost dels m3., cúbics subministrats les pagarà l’ajuntament o se 

repercutiran via tarifa per l’empresa concessionària. El Secretari explica que aquesta és una qüestiona aliena al 

conveni, i, que haurà de ser objecte d’una acord diferenciat.  

El conveni, en els termes indicats, s’aprova per unanimitat dels 13 regidors/es. 

   



 
 
4.- PROPOSTA D’ADHESIÓ AL PACTE SOCIAL CONTRA LES VIOLÈNCIES MASCLISTES.- 
 
La regidora de serveis socials Antònia Massanete, dóna lectura al següent manifest:  
 
“MANIFEST PACTE CONTRA LES VIOLÈNCIES MASCLISTES 
1.- Manifestem un contundent rebuig i condemna a les violències masclistes i als fonaments de la desigualtat que la 
sostenen.  
 
2.- Reconeixem les diferents formes d’exercir les violències masclistes i la diversitat de les persones que la pateixen.  
 
3.- Ens comprometem a implicar-nos de forma activa en la recerca i la construcció d’un espai lliure de violències 
masclistes.  
 
4.- Farem visible el fet que les violències masclistes no pertanyen a l’àmbit privat, sinó que són un problema de tota 
la societat, tant dels homes com de les dones.  
 
5.- Reconeixem que les desigualtats estan arrelades en la idea de la superioritat dels homes sobre les dones i en la 
imposició d’un únic model de ser i de comportar-se segons el gènere al que pertanyem.  
 
6.- Donarem suport a les dones que han patit o pateixen violències masclistes, tot respectant les seves decisions i els 
complexos processos on estan immerses.  
 
7.- Exigirem a les institucions que assegurin la protecció i el suport necessari a les dones afectades i a les seves filles i 
fills, així com les persones que en depenguin, mitjançant la dotació de recursos suficients i una coordinació efectiva.  
 
8.- Treballarem perquè les generacions futures es construeixin sobre el respecte i el tracte igualitari i no discriminatori 
per raons de sexe, d’orientació sexual o d’identitat de gènere.  
 
9.- Rebutjarem les agressions masclistes i denunciarem les situacions de desigualtat i violència sobre les que tinguem 
coneixement.  
 
10.- En definitiva, ens comprometem a construir una ciutadania respectuosa amb la diversitat, lliure de qualsevol 
tipus de violència masclista, oberta i inclusiva des d’una actitud proactiva”.  
 
En el torn d’intervencions, la regidora del SI, Pepi González, s’expresa de la següent manera: 
 

“No cal dir el nostre total i absolut suport a la proposta d’adhesió al pacte social contra les violències masclistes.  

La nostra formació aposta fermament per totes les iniciatives i polítiques dirigides a eradicar les violències masclistes 

de qualsevol tipus. 

 

Dit això, volem destacar la nostra sorpresa per la hipocresia que mostra aquest equip de govern presentant aquesta 

proposta d’adhesió. 

 

No oblidem que les expressions de violència masclista tenen moltes vessants i a Lloseta tenim un batle obertament 

masclista qui molt recentment va fer unes declaracions cap a aquesta portaveu que deia literalment “si das amor 

recibirás amor pero si incordias todo el día recibirás una paliza”. 

 

No només tenim un batle masclista sinó tot un equip de govern, que se diu socialista, que amb el seu silenci respecte 

a aquestes declaracions varen mostrar la seva connivència amb aquesta postura clarament masclista i els hi converteix 

a ells. 

 

I no siguin vostès els qui qüestionin si aquestes declaracions eren masclistes o no. No ho dic jo, ho diuen expertes 

catedràtiques en la matèria i si vostès presenten aquest pacte bé saben de que parlem. 

 



Per tant, benvingut el pacte social contra les violències masclistes però ja els hi diem que no és suficient amb dur a 

un plenari aquesta proposta, la lluita contra les violències masclistes no s’ha de reduir a la signatura d’un manifest 

ni a quedar bé amb els seus superiors jeràrquics en el partit. 

 

Sigui coherent senyor batle, siguin coherents senyors membre del grup municipal del PSOE i NO siguin masclistes.” 

 
Per unanimitat, s’acorda l’adhesió al pacte social contra les violències masclistes. 
  



 
 
5.- MOCIÓ DEL GRUP SI PER LA DOTACIÓ DE LOCALS DE LA CORPORACIÓ ALS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
REPRESENTATS A L’AJUNTAMENT DE LLOSETA.- 
 
 
“Pepi González Jiménez, portaveu del Grup Municipal Socialistes Independents de l’Ajuntament de Lloseta presenta 
la següent moció: 
 
MOCIÓ PER A LA DOTACIÓ DE LOCALS DE LA CORPORACIÓ ALS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS REPRESENTATS A 
L’AJUNTAMENT DE LLOSETA. 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS. 
Els diferents grups polítics municipals que formen part de l’Ajuntament de Lloseta també són representants del 
municipi i són membres de la corporació. 
Com a representants dels llosetins i llosetines els diferent partits polítics amb grup municipal propi hnecessitam un 
espai on es pugui reunir l’equip municipal i on poguem rebre la visita dels ciutadans i ciutadanes que així ho desitgin. 
 A més, la tasca de l’oposició també requereix un alt olum de tasca administrativa i burocràtica; fer sol·licituds i 
preguntes, preparar els plenaris, etcètera. 
L’article 27 del Reglament d’Organitzación, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitat Locals aprovat en el Real 
Decret 2568/1986, diu així: 
“En la mesura de les possibilitats funcionals de l’organització administrativa de l’Entitat Local, el dioversos grups 
polítics disposaran en la seu de la mateixa d’un despatx o local per reunir-se de manera independent i rebre vista dels 
ciutadans, i el President o el membre de la Corporació responsable de l¡’àrea de règim interior posarà a la seva 
disposició una infraestructura mínima de mitjans materials i personals.” 

PROPOSTES D’ACORD 
1.- L’Ajuntament de Lloseta ACORDA donar cumpliment a l’article 27 del Reglament d’Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals aprovat en el Real Dedcret 2568/1986. 
2.- L’Ajuntament de Lloseta ACORDA  que els diferents grups polítics municipals disposin a la seu de l’Ajuntament 
d’un despatx o llocal. 
3.- L’Ajuntament de Lloseta ACORDA que els locals seràn acondicionats pel fi al que han de servir: equip informàtic, 
telèfon, mobiliari i altres mitjans o recursos ue siguin necessaris pel desenvolupament de les funcions derivades del 
dret de participació política. 
A Lloseta, 12 de gener de 2017.- La portaveu del Grup Municipal Socialistes Independents de Lloseta.- Pepi González 
Jiménez.-“  
La regidora explica les raons per les quals precisen un local; primer, perquè el ROFl’empara, segon perquè el que 
volen és institucionalitzar la seva feina d’oposició,per tal de poder rebre els ciutadans i endemés interactuar amb els 
funcionaris municipals i disposar de la informació necessari per exercicir les seves funcions com a regidors/es de 
l’oposiicó.  
 
El portaveu del PSOE diu que acceptarien la moció, sempre que no se condicionés, en el punt 2, que el local s’ubiqués 

en la seu de l’Ajuntament, perquè no hi ha espai físic disponible. Endemés,  el regidor explica que el Secretari ha emés 

un informe al respecte, que aquest especifica que només se refereix a un espai dins l’arxiu municipal, que 

efectivament, no considera idonï i detalla les raons; l’informe de Secretaria –que no es vinculant – no se refereix al 

conjunt de les dependències de la seu de l’Ajuntament.  

La regidora del SI  lamenta que no se li hagi tramés puntualment l’informe del Secretari. 

El regidor de MÉS, Joan Servera, diu que el vots del seu grup  serà favorable, però que caldrà estudiar la possibilitat 

real d’ubicar els despatx dins la seu de l’Ajuntament. Si no és factible caldrà buscar una ubicació alternativa.  

Sotmesa la proposta a votació, s’aprova  la moció amb els vots favorables del PI (1), PP (2), SI (2), MÉS (2), que 

totalitzen 7 vots,  i els vots en contra  (6) del PSOE (4) i 2 de les regidores no adscrites,   



 

6.- CONTROL I FISCALITZACIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN MUNICIPAL.- 

PRECS I PREGUNTES.- 

Obert el torn de precs i preguntes, comença amb la intervenció el Sr. Moyà del Grup El PI, que en primer lloc demana, 

si s’ha fet qualque cosa per intentar aprovar el Pressupost de l’exercici del 2017 i si s’han tingut en compte les esmenes 

que varen presentar els diferents grups polítics. 

Per part de l’equip del govern no hi ha contestació.- 

A continuació formula un prec referit a que quan es signi el conveni de l’aigua , es clarifiqui si l’ajuntament ha de 

pagar i també com esta el conveni amb l’ajuntament de Selva, la depuradora i el tema de les bombes. 

 

També comenta que a rel d’una publicació a un diari sobre la línia verda, creu que seria interesant que se tingues en 

compte el tema de l’APP , que va deixar tancat abans del seu cessament com batlle, que costava uns 4.88 € anuals, el 

cost de creació eren de uns 2.000 € i desprès ja no hi havia cap despesa, per el fet de ser dissenyat per l’ajuntament 

de Lloseta i cedit a l’empresa que se va oferir a fer les proves pertinents i modificacions necessaris per anar millorant 

el programa informàtic. 

El regidor Antoni Martí, contesta que s’han fet diferents reunions, i que es tornarà a xerrar. 

 

Seguidament comença el torn de preguntes que formula la portaveu del Partit Popular.- 

 

1).- En quan a les preguntes formulades per MES 

Veïm que no s’ha contestat a la pregunta 5 sobre informació sobre l’accés a l’autopista ni sobre el palau d’Aiamans, 

per quin motiu?  

Podria dir-nos com està el tema del Palau? 

 

El Secretari diu que el projecte d’accés a l’autovia s’ha passat a informe de l’arquitecte municipal.- 

 

El Sr. Abolafio, interessa que consti i es pren nota per la seva contestació per escrit, en relació al tema del Palau 

d’Aiamans. 

 

2).- En quan a les preguntes formulades per SI  

Ha contractat o tenen previst contractar un servei de premsa per a l’equip de govern? Quin és el cost? Amb quina 

empresa està contractat? De quin import són ses factures? 

 

Mirim per on  les mentides surten sempre a rotllo. En diferents ocasions el partit Popular les hi va demanar sí tenien 

una contractació o un servei de premsa. A la qual cosa vostès sempre responien que no. 

Resposta inclús de vostè em va negar a un ple i que a n’aquest mateix ple, la regidora del SI li va fer la mateixa pregunta 

i li va contestar a mitges en que sí però no, res clar. 

Però ara ens diu que sí que ho tenen i que a més ja ho tenien quan formaven part de l’equip amb el PI.  

Una vegada més mentides, gens de transparència. Així no sa pot governar ni gestionar un ajuntament. 

 

Per part de l’equip del govern no es contesta res. 

 

3).- A una de ses preguntes formulades al plenari de dia 28 de novembre de si és conscient Vostè que està governant 

amb una minoria? 

Ens diu que sí que n’és conscient i que s’ha de fer molta feina. 

 Molta de feina amb qui?  



 Amb tot els grups de l’oposició? 

 

El Batlle, afirma que si es fa feina amb tots els grups polítics. 

 

Si vostè diu que s’ha de fer molta de feina amb tots els grups de l’oposició perquè no va contestar a cap de ses 

preguntes formulades per noltros al Ple extraordinari on debatíem els pressuposts del 2017? 

Perquè vostè públicament ens fa aquest buit? 

Perquè va contestar al grup de MES i del SI a preguntes que noltros també havíem formulat i a noltros no ens va 

contestar? 

 

El Sr. Batlle li dona la raó. 

 

4).- Tema autopista heu presentat al·legacions? 

 Heu informat a tots els veïns afectats per l’expropiació? 

El Sr. Batlle diu no. 

 

5).- Quan es du a terme la pintada de retxes grogues, per a prohibir l’estacionament, la col·locació de pilons, realitzar 

canvis de direccions, tancament i peatonització de carrers, …. Tot allò que afecte a la seguretat vial, es sol·liciten 

informes policials?. Normalment si, diu el Sr. Batlle.- 

 ES realitza aquesta execució amb  base als corresponents informes?. El Batlle contesta afirmativament.- 

 

Es tenen en compte els pros i els contres? El Batlle contesta afirmativament.- 

 

O només s’adopten mesures per fer contents a alguns veïnats? El Batlle contesta no.- 

 

Demana’m que se’ns  faciliti tots els informes fets dins aquesta legislatura per part de la policia local en referència a 

lo abans esmentat. 

El Sr. Secretari pren nota per facilitar els informes policials referits tant a les senyals horitzontals com a les verticals.- 

 

6.-   L’edicte de regulació per la utilització d’elements de mobiliari municipals a s’ article 4rt es diu qui està exempt de 

fer es pagament per utilització del mobiliari municipal, i els regidors no estan exents, es a dir han de pagar el preu 

que marca la normativa per utilitzar el mobiliari. 

La regidora  Antonia Massanet dia 8 de desembre i dia 25 de desembre va fer una cessió temporal d’ús de mobiliari 

de taules i cadires. 

Dia 24 de gener demana’m informació sobre la sol·licitud i el pagament d’aquesta utilització. 

I sa nostra gran sorpresa es que el dia 2 de desembre del 2016 si hi ha una sol·licitud d’utilització de ses  taules i 

cadires, però no sa fa s’ abonament  fins es mateix dia que es fa sa petició. 

Article 5. diu:  que el pagament s’efectuarà a l’ajuntament abans de la recollida del material. 

Com és que vostè no va fer es pagament quan diu la norma? I el fa el dia següent en que noltros demanam si havia 

fet aquest pagament?  

 

La Sra. Massanet contestà que en el moment que va presentar la sol·licitud, no se li va fer la liquidació, però que 

tot segui que se li va presentar, la va pagar.- 

 

No es vostè un ciutadà com tots noltros els llosetins? 

Perquè només ha pagat l’utilització del mobiliari de dia 25 de desembre i no ha pagat els 11 € de dia 8 de desembre? 

Va fer vostè es dipòsit que també marca sa normativa de 20€? 

La Sra. Massanet afirma que no va actuar en mala intenció,  que va pagar la liquidació que se li va presentar, i que 

pagarà la que resta, demà mateix.- 

 

7.- dia 1 de desembre l’ajuntament va reclamar al Sr. Gregorio Llabrés Abellón un import total de 266,48 € per seguir 

utilitzant el telèfon de l’ajuntament quan ell era el cap de policia. 



Ha fet ja l’ingrés i  tornat el mòbil? 

El Sr. Batlle contesta que efectivament se li va reclamar, però es cerciorarà de si s’ha fet efectiu el deute.- 

 

8.- El Consorci de Transports de Mallorca, depenent de la conselleria de territori, energia i mobilitat va sol·licitar un 

informe a l’ajuntament per fer es canvi de sa parada de transport des bus del carrer Joan Carles  al carrer Dr. Fleming, 

numero 29. 

Va informar i demanar parer als propietaris d’aquestes vivendes?  ja que a una d’elles té cotxeria i pot dificultar 

l’entrada i sortida des vehicles. 

Es mateix escrit diu que vostès podrien fer informe oposant-se a n’és canvi dins un termini d’un mes, sinó es consorci 

entendria que va be fer es canvi i així ho faria. 

Va fer informe s’ ajuntament oposant-se al canvi  de sa parada, motivant  que estava sa nova parada  davant una 
cotxeria?  
 
El Sr. Batlle diu que no es va remetre al Consorci cap informe sobre la conveniència o no de traslladar la parada del 

bus, però si es va sol·licitar a la Policia, la conveniència o no de la instal·lació de la Parada de bus a l’indret 

assenyalat, i se li va contestar que no hi havia cap inconvenient, i a més a més no teníem mes opció que la proposada 

per la Conselleria. També fa constar que no es va rebre cap queixa .- 

 

9).- Volíem saber que ha contestat la conselleria d’Educació o si encara no ha contestat,  en quan a si les reformes del 

CP es Puig estan contemplades dins les previsions del 2017 (dins altres obres de reforma en centres de Mallorca amb 

un cost prevists de 9.942.532 €) i quina és la prioritat que li han dit que tindrà assignada dins l’escala del 1 al 3?  

Ens passaran sa contestació? 

El Batlle diu que no s’ha rebut de moment cap contestació.- 

 

10.- Insta’m a l’ajuntament de Lloseta que així com es va dir a la darrera reunió de la FELIB  que comenci  totes les 

gestions i procediments perquè els funcionaris i personal de l’ajuntament pugui dins el 2017 tenir contemplada la 

carrera professional dins les seves nòmines. Tal com s’està fent a diversos ajuntaments i administracions públiques. 

 

No contesten res.- 

 

11.- En quan al dia 5 de gener, dia de l’arribada dels reis , molts de pares es varen queixar que faltava una “cabalgata” 

i més ostentositat i màgia a n’aquesta festa i que el recorregut era massa curt. D’això ja ho vàrem alerta el Partit 

Popular a sa comissió informativa. Ho diem per que cara a l’any qui ve puguem millorar aquest aspecte i que els 

llosetins es quedin a veure l’arribada dels reis a Lloseta i no com era es comentaris de que partirien cap a un altra 

lloca a veure l’arribada. 

 

El Sr. Batlle, contesta que ho tindran en compte.- 

 

12.- Possiblement avui sigui es darrer ple que en Pep Alonso faci de secretari. Dia 3 de març comença una nova etapa 

de sa seva vida  molt esperada. Se’ns jubila. 

Des de es Partit Popular desitjar-te lo millor dins aquesta  nova etapa i donar-te ses gràcies públicament per tota la 

informació i assessorament que ens has fet i la feina per suposat feta durant tants d’anys al ajuntament de Lloseta. 

Moltes gràcies. 

 

El Secretari agraeix les paraules de la Sra. Ramis , i fa extensiva l’agraïment als Llosetins i a tot l’ajuntament, 

aprofita també per demanar disculpes per les vegades que s’hagi equivocat, però afirma que han estat uns anys de 

felicitat, gratitud i entrega a sa feina que li encanta. 

 

 

  



A continuació intervé el portaveu de Més per Lloseta, que comença la intervenció amb les següents preguntes: 

 

1.- Ens podeu explicar la instal·lació d'unes porteries de futbol a l'explanada de l'avinguda del Cocó? 

 

El Sr. Batlle contesta que els nins no tenen espai per jugar ja que el camp de futbol esta saturat per els entrenaments 

diaris i a traves del Regidor d’Esport i dels Serveis socials, varen optar per la idea d’instal·lar les porteries a l’espai de 

l’Avinguda del Cocó, que segurament les pagarà La Caixa. 

De moment no està acabat de condicionar 

 

 

2.- MÉS per Lloseta va denunciar un abocament d'enderrocs a la Mina de Son Ramis procedents de les obres del camp 

de futbol. L'ex-batle Tolo Moya va dir públicament que la retirada de les escombreries no costaria un euro a 

l'Ajuntament. Sabem que s'ha fet entrada a l'ajuntament d'una factura de la retirada dels enderrocs. 

Ens podeu explicar si s'ha pagada i de quin import estem parlant? 

 

El Batlle, diu que efectivament el servei realitzat per l’empresa que va retirar les escombraries procedents de les 

obres del camp de futbol no costaria res a l’Ajuntament, però la factura presentada es per la retirada de les runes 

que hi havia depositat abans. Per tant s’ha requerit dels tècnics de l’ajuntament perquè esbrinin la procedència 

dels mateixos. 

Intervé el Sr. Moya assegurant que ja hi havia enderroc de abans dels dipositats per les obres del camp de futbol.-  

El Sr. Abolafio, diu que mitjançant unes fotografies proporcionades als tècnics informaran s/ si correspon el 

pagament dels escombros.- 

 

3.-  Ens podeu dir quina quantitat de doblers de la taxa de fems han pagat els habitatges del rústic i també d'aquells 

que s'ha fet la recollida selectiva també al rústic?  

 

El Sr. Moyà  diu que tots els habitatges rústics han de pagar 125 €.- 

El Sr. Servera no veu correcte que els veïnats que se hi ha practicat la recollida de fems paguin també 125 €, ja que 

la recollida en sol rústic es més complicada.- 

El Sr. Moyà diu que se pagava 125 € però sols se fa la recollida 2 vegades a la setmana. 

 

4.- Volem seguir reiterant la nostra petició de l'informe referit a la zona d'aparcament i senyalitzacions del carrer 

Antoni Maura.  

A la resposta de la pregunta nº4 de Més per Lloseta del plenari del dia 28-11-2016 que fa referència a la mateixa 

pregunta abans esmentada i que a aquest mateix plenari ens feis arribar per escrit, volem dir que probablement hi 

ha hagut un error, ja que parlau del carrer Mestre Antoni Vidal i nosaltres demanàvem per el carrer Antoni Maura. 

 

Se contesta que efectivament no consten informes de la policia local, però se les requerirà la seva emissió.- 

 

5.- Ja que no hem rebut resposta, tornam a demanar informació sobre l'accés a l'autopista i respecte a com està el 

tema del Palau d'Aiamans en tots els aspectes. 

 

El Sr. Secretari, fa saber que tota la informació esta detallada al projecte, que esta exposat a informació pública.- 

 

6.-  Volem demanar que tan sols es contestin per escrit aquelles preguntes que no varen ser contestades oralment 
per l'equip de govern. 
 
D’acord afirmen el Batlle i el Secretari.- 

 
 
 
A continuació comença el torn de preguntes per part del regidor del grup SI  i demana: 



 
Quina actuació s’ha fet als solars de l’avinguda? Què hi fan unes porteries? Acompleixen les mínimes mesures de 

seguretat aquestes porteries? 

 
El batlle contesta que sí, que hi ha un petit projecte per tancar els “campets” de futbol, i l’empresa contractada es 

“feim esport” amb un pressupost d’uns 2.800 a 3.000 €, però que se li concretarà, i se li farà arribar la informació 

exacta.- 

 
La Sra. Gonzalez comença la seva intervenció agraint al Batlle i als regidors que es tingues en compte la seva petició 
d’aplaçament del plenari ordinari al dimarts, i seguidament formula les següents precs i preguntes: 
 
 

 

Per favor, és necessari que s’insti a la empresa concessionària d’aigua a que cada vegada que hi hagi una aturada 

d’aigua prevista s’informi als usuaris afectats amb col·laboració de l’Ajuntament de Lloseta. 

No hi ha resposta.- 

 

Sobre la pregunta del passat plenari en relació a la Campanya de recollida de fems i el tipus de seguiment realitzat, el 
Sr. Abolafio explica que el seguiment es feia una vegada a la setmana, els tècnics deien i exposaven el seguiment 

dels edificis mitjançant reunions de seguiment i demana disculpes del possibles errors comesos, la acceptació de la 

campanya en general ha esta molt bona,. La campanya informativa es va reforçar amb informació a les xarxes 

socials i es conscient que el canvi es difícil però l’evolució es positiva.- 

Volem mostrar la nostra sorpresa per l’ambigua i poc concisa resposta a la nostra pregunta sobre els projectes que té 
en funcionament Serveis Socials, que diu així: “En aquest proper any 2017, es pretén seguir amb diferents campanyes 
per millorar el servei de la botigueta, com també diverses campanyes de prevenció sobre el consum d’alcohol i 
drogues entre els més joves. 

També seguirem potenciant el desenvolupament diversos tallers de suport a l’institut de la dona en contra de la 
violència masclista.” 

El que nosaltres volem saber és el detall dels projecte; pressupost, destinataris, barems per poder optar als ajuts 

econòmics, etcètera. Però no volem la memòria de Serveis Socials volem els projectes explicats de forma que els 

puguem traslladar a la ciutadania per garantir l’accés als mateixos en igualtat de condicions. 

No hi ha resposta.- 

 

Una vegada més volem mostrar el nostre absolut desacord respecte a les despeses que s’estàn fent des de l’equip de 

govern en matèria de comunicació i publicitat, insistim que amb una mica de voluntat i ganes de fer feina se’n pot 

encarregar un regidor. 

Tenim unes despeses fixes 550,55 € al mes per la marca comercial, les publicacions en el tòtem i l’agenda. 

Per una altra banda 726 € per un servei de premsa i comunicació!!! Realment un ajuntament de les nostres 

dimensions requereix d’un servei de premsa i comunicació que a més en la majoria de les ocasions no són per fer més 

que autobombo dels propis regidors. 

A part d’aquests 1.300 € fixos de despeses al mes trobam altres despeses extres com fotografies, millores a la web i 

187,55 € de vídeos que el seu contingut bàsicament se centra en entrevistar als senyors regidors. 

No hi ha contesta. 

 
Finalment la Sra. Gonzalez, també agraeix al Sr. Secretari, el seu suport  
 
 
Les dues regidores no adscrites no formulen cap prec ni pregunta. 
 



Finalment  intervé la Sra. Angelina de Més per Lloseta, dient: 
 
“Com ja sabeu a l'anterior plenari del mes de desembre vam desmentir els rumors que haguéssim iniciat 
conversacions per pactar amb el PSOE. 
Per aquest mateix motiu, quan sí les vam iniciar ho vàrem fer públic d'immediat. 
 
Per això avui també volem fer públic, aprofitant que estam al plenari, que després de diverses negociacions i reunions 
hem decidit formar un govern més ampli amb el PSOE, sempre essent conscients que ens trobem en minoria. 
 
Dins el mes de febrer pensem fer un plenari on presentaríem l'organigrama del nou equip de govern, els acords i 
demés. 
 
Igualment, dins aquesta setmana ho farem públic també amb un comunicat de premsa. 
Simplement volíem aprofitar per comunicar-vos-ho.” 
 

 

I no tenint més assumptes de que tractar el Sr. President dona per finalitzada la sessió essent les onze hores, 

trenta minuts, de tot el qual jo, el secretari, certifico. 

El Batlle,        El Secretari, 

 

 

Sgt. Jose Maria Muñoz,      Sgt. Josep Alonso, 


